
                            
 
Beste ondernemer, 
 
 
Door de werkgroep Keurmerk Veilig Ondernemen – Bedrijventerreinen is geconstateerd dat de 
pandnummering op de bedrijventerrein Keppelseweg en De Huet niet optimaal is.  
De parkmanagementorganisaties op beide terreinen hebben daarop een voorstel tot het aanbrengen 
van uniforme pandnummering in stemming gebracht, op Keppelseweg eind 2016 en op De Huet 
begin 2017. Beide stemmingen zijn positief verlopen, waarna de beide organisaties hebben besloten 
dit traject gezamenlijk op te pakken. De uitvoering bleek vervolgens de nodige voeten in de aarde te 
hebben en heeft veel tijd gekost.  
 
Inmiddels kunnen we u laten weten dat de uniforme pandnummering wordt geplaatst bij alle panden 
om daarmee bij calamiteiten maar ook voor bezoekers optimale vindbaarheid te garanderen.  
De belettering bestaat uit reflecterend materiaal en de bordjes zijn dubbelzijdig uitgevoerd. Om 
vandalisme te voorkomen wordt de pandnummering in een betonnen voet vastgezet. Onderin deze 
mailing een foto bij daglicht (zwarte cijfers) en bij verlichting in de nacht (witte cijfers). 
 
De pandnummering wordt geplaatst op de gemeentegrens, indien mogelijk rechts naast de inrit het 
dichtst bij de hoofdingang en/of op de meest logische plek richting de hoofdingang. Ter toelichting: 
sommige bedrijven hebben meerdere inritten en soms leent de situatie zich er niet voor om de 
pandnummering direct rechts naast de inrit te plaatsen. 
Volgende week start Verhoeve & Faber met het inmeten van de exacte locatie en wordt een 
piketpaaltje geslagen om de uiteindelijke locatie te markeren. De inmeetgegevens worden digitaal 
opgeslagen en gecontroleerd door de parkmanagementorganisatie. Gestart wordt op Keppelseweg, 
aansluitend daarop is De Huet aan de beurt. Wij laten het weten wanneer de pandnummering 
daadwerkelijk wordt geplaatst. 
 
Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 
 
met vriendelijke groeten, 
 
 
 
Rienko Rutgers,      Bert Wiltink, 
voorzitter Parkmanagement De Huet   voorzitter Parkmanagement Keppelseweg 

 
 

               


